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البته سكوت معنادار اين دو فوتباليست طي روزهاي گذشته باعث تعجب 
است و نگاه ها را به سمت القاي شيطنت آميز بودن اين اتفاق بيشتر سوق 
مي دهد. با اين حال بعد از حمايت هاي كوركورانه و غيرمنطقي داخلي از سوي 
برخي فوتبالي ها موج تقبيح اين اقدام شجاعي و حاج صفي از سوي مسئولان و 
ورزشكاران ادامه دارد. بهرام قاسمي، سخنگوي وزارت امور خارجه در واكنش 
به اقدام اين دو بازيكن گفت: »موضع ما نسبت به رژيم صهيونيستي مشخص 
است، اين رژيم يك رژيم نامشروع است كه ما آن را به رسميت نمي شناسيم و 
به طور عمده سياست ايران در حوزه ورزش رويارو نشدن تيم ها و ورزشكاران 
با تيم ها و نمايندگان رژيم اش��غالگر قدس است.« قاس��مي ادامه داد: »در 
خصوص اتفاقي كه افتاده بايد وزارت ورزش پاسخگو باشد. آنچه مسلم است 
اينكه باشگاه هاي ايران و سازمان ورزش در تبادل با باشگاه هاي خارجي به اين 
موضوع توجه بيشتري كنند و در قراردادهايي كه انعقاد مي كنند موضوع بحث 
بازي با تيم هاي رژيم اشغالگر را مشخص كنند. بايد در قراردادها به صورت 

شفاف و دقيق تكليف اين موضوع مشخص و روشن شود.«
   واكنشمجلسنشينان

در مجلس شوراي اس��امي نيز به رغم ش��لوغي كار و حاشيه هاي چند 
روز اخير خانه مل��ت واكنش هاي زيادي در خصوص برخ��ورد با اين دو 
فوتباليست مطرح شد. نصرالله پژمان فر، نايب رئيس كميسيون فرهنگي 
مجلس با اشاره به اينكه وزارت ورزش بايد برخورد لازم را انجام دهد، گفت: 
»هر فردي از كشور ما در هر عرصه اي حضور پيدا كند نماينده جمهوري 
اسامي محسوب مي شود و ملزم به رعايت ضوابط نظام است و اين مسئله 
تنها به داخل يا تيم هاي كشور اختصاص ندارد.« وي ادامه داد: »اين مسئله 
توهين به ملت اس��ت و عده اي مي خواهند يك جريان جعلي و باطل را 
با برخي بهانه ها به رسميت بشناس��ند، كار آنها بسيار غلط بوده و انتظار 
داريم وزارت ورزش مطابق وظايف قانوني خود برخورد درس��ت و قاطع 
با آنها داشته باشد.« عليرضا سليمي، نماينده محات نيز در اين خصوص 
گفت: »مسابقه دادن با بازيكناني كه وابسته به رژيم جعلي، كودك كش، 
خونريز، حامي داعش و منشأ اختاف در دنياي اسام هستند، مهر تأييدي 
بر رفتارهاي جنايت آميز آنهاست، اين مسئله با رفتار پهلواني و قهرماني به 
هيچ وجه سازگار نيست. ورزشكاران آزاده زيادي داريم كه به مصاف اين 
حريفان نرفته اند، خوب بود اين آقاي��ان هم كمي فكر مي كردند و تن به 

چنين اقدام تأسف بار و غيرقابل دفاعي نمي دادند.«
   ادامهشيطنتها

در اين بين اما هنوز برخي واكنش هاي شيطنت آميز در خصوص چشم پوشي 
بر رفتار خاف آرمان هاي نظام شجاعي و حاج صفي ديده مي شود. بعد از 
حمايت هاي كوركورانه و بعضاً مغرضانه برخي چهره هاي فوتبالي در روز اول، 
ديروز صبح يكي از سايت هاي خبري به نقل از رسانه هاي كره جنوبي نوشت 
كه حريف بعدي تيم ملي فوتبال در مرحله مقدماتي جام جهاني 2018 
روسيه كه سخت محتاج پيروزي برابر ايران است، از غيبت احتمالي اين دو 

بازيكن در تركيب تيم ملي ابراز خوشحالي كرده است.
اين خبر در شرايطي روي خروجي اين خبرگزاري قرار گرفت كه نه مسعود 
شجاعي و نه احسان حاج صفي به رغم بستن بازوبند كاپيتاني تيم ملي در برخي 
ديدارها بازيكنان تأثيرگذاري براي تيم ملي محسوب نمي شوند و مي توان به 
راحتي بازيكناني با توانمندي بيشتر و بالاتر از آنها را در پست هايشان قرار داد. 
اينكه از قول كره اي ها عنوان شود شجاعي بازيكن محوري ايران در صعود 
به جام جهاني بوده و غيبت او روي تاكتيك تيم ايران اثر مي گذارد! به نظر 
شيطنتي تازه مي آيد كه ادامه همان ش��يطنت هاي داخلي روز اول است، 
والا همه خوب مي دانند كه مسعود شجاعي در آخرين روزهاي فوتبالي اش 
نه توان بازي كامل 90دقيقه اي را دارد و نه تأثيرگذار است، بلكه بيشتر به يك 
موقعيت خراب كن )پنالتي از دست رفته مقابل ازبكستان را حتماً به ياد دارند( 
و كندكننده حركت رو به جلوي تيم شبيه است و احسان حاج صفي هم با 
نوسان آماري بالاي عملكرد در ميدان مسابقه به هيچ وجه نمي تواند مهره اي 
تأثيرگذار براي تيم ملي محسوب شود. بنابراين واضح است كه اصل اين خبر 
و خرج كردن از كيسه كره اي ها يكي از همان شيطنت هايي است كه براي 

فراري دادن اين دو فوتباليست از مجازات انجام مي شود.

 اين جوانان پشتوانه هاي كشتي فرنگي
در المپيك 2020 هستند

درخشش فرنگي كاران ايران در مسابقات 
جهاني نويد روزهاي خوش��ي را به كشتي 
كش��ورمان مي دهد. تيم جوان��ان در اين 
دوره قهرمان��ي جهان در هر هش��ت وزن، 
كشتي هايي با عملكردي خيره كننده داشت 
و نمايندگان ما در تمامي اوزان كشتي هايي 
بسيار زيبا را به نمايش گذاشتند. اينكه همه 
نفرات عملكردي قابل قبول داشته اند، قطعاً 
تأثير تاش هاي كادرفني و همچنين انگيزه 
بالاي ملي پوشان بوده است. خوش��بختانه جوانان فرنگي كار انگيزه لازم 
را براي موفقيت در قهرماني جهان داش��تند و با توجه به شرايط ايده آل 
آنها انتظار قهرمان��ي از اين تيم دور از ذهن نب��ود. موضوع مهمي كه بايد 
مد نظر قرار بگيرد، المپيك 2020 است و اينكه همين جوانان مي توانند 
آينده سازان كشتي فرنگي ايران در المپيك توكيو باشند. از طرفي بحث 
انتخابي هاي تيم ملي انگيزه جوانان را بالا برد. شايد برخي استثناها وجود 
داشته باشند و شوراي فني براي انتخاب يك نفر اختيار را به كادرفني بدهد، 
اما با برگزاري رقابت هاي انتخابي جوانان به اين مهم پي بردند، هر كس تاش 
كند ثمره آن را مي بيند و مطمئناً زحمت شان هدر نمي رود. اميدواريم تيم 
جوانان به شكلي حرفه اي حفظ شود تا در آينده اي نزديك جا پاي بزرگان 
بگذارند. برخي از نفرات اين تيم بايد به رده بزرگسالان بيايند و برخي ها 
نيز هنوز يك سال فرصت دارند، همچنان در رده جوانان بدرخشند. حفظ 
قهرمانان، مهم ترين مسئله اي است كه بايد مد نظر قرار بگيرد. درصورتي 
كه برنامه ريزي ويژه اي در اين زمينه داشته باشيم، مي توان از تمام پتانسيل 
جوانان در المپيك بهره برد. جاي خوش��حالي دارد كه فدراسيون با تمام 
امكاناتي كه در اختيار دارد اردوها و تمرينات تيم جوانان را برگزار مي كند 
تا به اهداف بلند خود برسد. جوانان در فناند هر يك با شگردهايي خاص و 
در حد و اندازه هاي رده بزرگسالان كشتي گرفتند. حضور و تمرين جوانان 
با تيم بزرگسالان هم روحيه و انگيزه آنها را براي آينده افزايش مي دهد و هم 
تجربه شان را براي مواجه شدن با حريف قدر بالا مي برد. انتظار مي رود در 

المپيك توكيو نگراني از بابت داشتن نفرات قدرتمند وجود نداشته باشد.

قهرماني جهان از انگيزه هاي ما كم نمي كند
حميد با وفا، سرمربي موفق تيم ملي كشتي 
فرنگي جوانان پس از قهرماني شاگردانش 
در رقابت هاي قهرماني جهان از افزايش 
انگيزه فرنگي كاران براي تداوم بخشيدن 
به اين موفقيت ها خبر داد: » براي اولين بار 
عنوان قهرماني جهان را به دست آورديم. 
اين موضوع از انگيزه هاي ما و تيم مان چي��زي كم نمي كند. براي 
آينده هم برنامه هاي زيادي داريم و قصد داريم با پرورش دادن چنين 
استعدادهايي در مسير اعتدال كشتي فرنگي بيشتر قدم برداريم. 
به اعتقاد من همه نفرات ما شايستگي كسب مدال را داشتند. اگر 
شوراي فني قابل بداند، از اين پس كار ما سخت تر از قبل شده است. 
بايد با برنامه هاي مدون تر ادامه دهنده اين راه باش��يم. « اين اولين 

قهرماني فرنگي كاران جوان ايران در جهان بود. 

برخورد ابزاري و دوگانه وزارت ورزش با قانون
نامه دوم ديوان عدالت اداري و باطل كردن انتخابات 20 تير فدراس��يون 
تيراندازي، وزارت ورزش و شخص مسعود سلطاني فر را در معرض آزمون 
قانونمداري قرار داده است، وزيري كه بر اجراي قانون همواره در مصاحبه ها 
و جلساتش تأكيد مي كند و مي گويد: » قانون براي مديران فصل الخطاب 
است. « ماجراي انتخابات فدراسيون تيراندازي يكي از همان مسائلي است 
كه مي تواند ميزان پايبندي وزارت ورزش را به قانون مشخص كند، اينكه 
فصل الخطاب بودن قانون تنها در حرف است يا در عمل هم پياده مي شود. 
البته وزارت ورزش تاكنون به دومين نامه ديوان عدالت اداري واكنش نشان 
نداده، اما مرور همين اتفاقات چند وقت اخيري كه تنها در رشته تيراندازي 
و انتخابات اين فدراسيون رخ داده، نش��ان مي دهد كه عمل به قانون در 
وزارت ورزش تنها در راس��تاي منافع جناحي و گروهي است و قانون در 
روزهاي حضور س��لطاني فر در وزارت ورزش، وس��يله اي براي استفاده 
ابزاري بوده است. مانند همين مرور نحوه برخورد وزارت ورزش با احكام 
ديوان عدالت اداري، سال گذشته وزارت ورزش بنا به حكم ديوان عدالت 
اداري، انتخابات فدراسيون تيراندازي و انتخاب دوباره مهدي هاشمي را 
ملغي كرد، اما چند ماه بعد سلطاني فر و همكارانش در مواجهه دوباره با 
حكم ديوان عدالت اداري برخورد ديگري داشته اند و به رغم صراحت حكم 
ديوان مبني بر بازگشت مهدي هاشمي به رياست فدراسيون و غير قانوني 
بودن انتخابات فدراسيون در روز 20 تير، به حكم ديوان توجهي نكردند و 

انتخابات را برگزار كردند. 
 حالا هم سه هفته پس از برگزاري انتخابات فدراسيون تيراندازي، بار ديگر 
ديوان عدالت اداري، رأي به باطل كردن انتخابات و بازگشت مهدي هاشمي 
داده است. با اين حال به نظر مي رسد قانونمداري در وزارت ورزش تنها زماني 
معني پيدا مي كند كه به وسيله آن بتوان يك رئيس منتقد را به دليل اختافات 
سياسي كنار گذاشت، مانند تمكين به حكم سال گذشته ديوان عدالت اداري 
و بركناري هاشمي، اما زماني كه حكم و قانون بر خاف منافع وزارت ورزشي ها 
باشد،  قانون ديگر براي سلطاني فر و همكارانش محلي از اعراب هم ندارد و آنها 
حاضر به عمل به آن نيستند، مانند حكايت اين روزهاي انتخابات فدراسيون 
تيراندازي كه سنگ محكي خوبي براي ميزان قانونمداري وزير ورزش است 
و حاكي از آن اس��ت كه وزارت ورزش به رغم شعارهايي كه داده مي شود، نه 
تنها قانون در اين وزارتخانه فصل الخطاب نيست، بلكه به يك ابزار براي حذف 

مديران منتقد تبديل شده است. 
اس��تفاده ابزاري از قانون البته تنها محدود به وزارت ورزش نيست و اين 
بدعت را در بخش هاي زيادي از سيس��تم هاي مديريتي ورزش كش��ور 
مي توان مش��اهده كرد، نگاهي كه ضربات زيادي به ورزش زده و ورزش 
ايران را با مشكات فراواني روبه رو كرده است. با اين حال عدم قانونمداري 
در وزارتخانه اي كه متولي اصلي ورزش است و به عنوان نهاد بالا دستي بايد 
الگوي مديران پائين تر باشد، مسئله اي است كه تأثيرات سوئي مي تواند، 
داشته باشد و اين مسئله جا را براي بي قانوني و وقعي ننهادن به قانون در 
ساير رده ها باز كند و كل سيستم مديريتي ورزش را با چالش روبه رو كند. 
البته عدم تمكين به قانون مخت��ص وزارت ورزش در اين دولت يا دولت 
گذشته نيست و در دولت هاي مختلف نمونه هايي از ضرباتي كه عدم عمل 

به قانون به ورزش زده را مي توان مشاهده كرد. 
مانند دخالت هاي علي س��عيدلو، رئيس وقت سازمان تربيت بدني سابق 
در پيش از المپيك لندن در انتخابات فدراس��يون هاي ورزشي كه مقابل 
قانون گرايي بود و ورزش ايران را با تعليق روبه رو كرد يا دخالت غير قانوني 
علي آبادي در فدراس��يون فوتبال و بركناري محمد دادكان پس از جام 
جهاني 2006 كه تعليق فوتبال كشورمان را از سوي فيفا به همراه داشت. 
چنين اتفاقاتي مي تواند درس عبرتي براي مسعود سلطاني فر و تيم مديريتي 
امروز وزارت ورزش باشد كه قانون را در تمامي شرايط حتي اگر بر خاف 
نظرات جناحي شان باشد، بپذيرند و به آن احترام بگذارند، مسئله اي كه 
البته در ماجراي انتخابات فدراسيون تيراندازي در روز 20 تير با عد م تمكين 
وزارت ورزش به حكم ديوان عدالت اداري، سبب رفوزه شدن وزارت ورزش 
در قانون گرايي شد. حالا نامه دوم ديوان عدالت و تأكيد بر ابطال انتخابات 
20 تير فدراسيون تيراندازي، بار ديگر سلطاني فر و وزارت ورزش را در آزمون 
قانون گرايي قرار داده است، آزموني كه تمكين يا عدم تمكين وزارت ورزش، 
بار ديگر نشان خواهد داد در روزهاي حضور سلطاني فر، قانون يك وسيله 

ابزاري است يا به قول وزير ورزش»فصل الخطاب مديران« است.
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بدهي كمي نيس��ت. يكي را صاف مي كنند،  آن 
يكي رو مي ش��ود. ب��ا اينكه تواف��ق مي كنند آن 
ديگري سرو كله اش پيدا مي شود. همه و همه نيز 
نتيجه ندانم كاري ها در انتخاب مديران، اعضاي 
هيئت مديره اي كه تماش��اگري بيش نيستند و 
عقد قراردادهاي بي سرو تهي است كه تنها بربار 
سنگين بدهي ها افزوده و بس. مي شد كار به اينجا 
نكشد اگر انتخاب ها درست بود. اگر مديراني كه 

روي كار مي آمدند كاربلد و زير ذره بين بودند. اگر 
به جاي وضع قانون هاي بي فاي��ده عزمي جدي 
براي مقابله با قراردادهاي ميلياردي وجود داشت. 
اما هر چه گفته شد تنها حرف بود  و حرف تا امروز 
كار به جايي برسد كه ذوب آهن و سپاهان براي 
جايگزين ش��دن در ليگ قهرمانان آسيا به تكاپو 
بيفتند؛ چراكه طبق جدول،  بعد از پرس��پوليس 
و اس��تقال و تراكتور، اين ذوب آهن و سپاهان 
هستند كه مي توانند راهي ليگ قهرمانان شوند. 
زيرا نه فقط داس��تان محروميت ها خيلي جدي 
اس��ت،  كه پرداخت بدهي ها نيز در موعده مقرر 
بسيار بعيد است. مگر آنكه مسئولاني كه تا پيش از 
اين خود را به خواب زده بودند، از امروز تصميمي 

جدي براي حل اساسي اين معضل بگيرند!
  AFCشوخيندارد

پرسپوليس پيش تر براي حل مشكاتش دست به 
سوي هواداران دراز كرد و كاسه گدايي به سوي آنها 
گرفت. حتي اين رفتار دور از انتظار نيز نتوانست 

مش��كاتش را حل كند. رقمي كه بايد پرداخت 
شود س��نگين تر از آن است كه بش��ود با حمايت 
هواداران تأمين ش��ود. به طوري ك��ه حالا بعد از 
انتش��ار نامه اي كه 14 روز پيش سازمان ليگ به 
استقال مي زند و پررنگ تر شدن شائبه محروميت 
آبي پوش��ان، پندار توفيقي، معاون ورزش��ي اين 
باشگاه براي حل مش��كل، دولت را مخاطب قرار 
مي دهد: » با ضرب العجلي كه كنفدراسيون فوتبال 
آسيا تا 9 شهريور ماه تعيين كرده نمايندگان ايران 
در خطر حذف از ليگ قهرمانان آس��يا هستند و 
مطمئناً اگر دولتمردان ورود نكنند، بحران جدي 
فوتبال ما را فرا خواه��د گرفت. بدهي ها اندازه اي 
است كه باش��گاه ها امكان پرداخت آن را ندارند و 
اگر دولت به اين مسئله ورود نكند، شرايط بحراني 
مي شود؛ چراكه AFC با هيچكس شوخي ندارد. 
مي شود از طريق قانون بودجه براي شركت هاي 
دولتي كمك گرفت و اين بدهي كه از س��ال هاي 

اخير باقي مانده را صاف كرد.«

   تنهاراهكار
پرداخت بده��ي اما تنها راهكار موجود نيس��ت. 
همانطور كه معاون ورزشي اس��تقال نيز اشاره 
مي كند، AFC تا نهم ش��هريور فرصت تس��ويه 
حس��اب داده اس��ت. راه ديگر فرار از محروميت، 
توافق با طلبكاران يا تقسيط كردن مطالبات آنها 
است. مسئله اي كه هم مي تواند مشكل را حل كند 
و هم دست باشگاه هاي بدهكار را از جيب دولت 
و مردم كوتاه مي كن��د. خصوصاً كه حالا با جدي 
شدن مسئله، آبي پوشان پايتخت به طور مستقيم 
انگشت اتهام به سوي دولت نشانه رفته اند كه چون 
دولتي هستند، بايد بدهي هايش��ان با ياري و از 
جيب دولت پرداخت شود. البته توافق با بدهكاران 
و قس��طي كردن طلب ها و تمام مراحل آن بايد 
به صورت كتبي در آمده و با ترجمه انگليس��ي از 
طريق فدراس��يون به كنفدراسيون فوتبال آسيا 
ارسال شود تا مشكل باشگاه هاي بدهكار كه هر 

روز برتعداد آنها اضافه مي شود، حل شود. 
   مشكليكي،دوتانيست

البته مشكل تيم هاي بدهكار يكي، دو تا نيست. 
جز سرخ آبي هاي پايتخت، تراكتورسازان تبريزي 
نيز اوضاع درهم و برهم��ي دارند. تبريزي ها كه 
پيش از اين نيز ب��ه دليل عدم پايبن��د بودن به 
تعهدات خود از سوي فيفا جريمه و از حق خود 
براي جذب بازيكن محروم ش��ده بودند، حالا در 
آس��تانه محروميتي ديگر قرار دارند. اما ش��ايد 
بغرنج ترين شرايط را امروز نفتي هاي تهران داشته 
باشد. تيمي كه اگر چه مبلغ بدهي هايش به اندازه 
س��رخ آبي هاي پايتخت يا حتي سرخپوش��ان 
تبريزي نيس��ت، اما عدم انج��ام تعهداتش طي 
دو س��ال اخير باعث ش��ده تا حتي با گذشت دو 
هفته، ادامه حضورش در ليگ برتر فوتبال ايران 
نيز همچنان مبهم باش��د، چه رسد به حضور در 
ليگ قهرمانان آسيا. طلبكاران نفت كه بازيكنان 
و مربيان سابق اين تيم طي دو سال اخير هستند، 
هنوز براي دريافت مطالبات خود وعده هاي عملي 
نشده امروز و فردا را مي شنوند و حتي حضورشان 
مقابل وزارت نفت هم به جايي نرسيد تا جايي كه 
حالا به فكر شكايت به AFC افتاده اند. شكايتي 
كه مي تواند نس��خه اين تيم را حتي سريعتر از 
پرسپوليس، اس��تقال و تراكتور بپيچد! چراكه 
طلبكاران نفت، احكام كميت��ه انضباطي كه به 
سود آنها صادر شده را ترجمه كرده و قرار است در 
مالزي هم يك وكيل خبره و زبردست استخدام 
كنند تا در صورت عدم دريافت مطالبات شان از 
نفت به كنفدراسيون فوتبال آسيا شكايت كنند 
كه قطعاً با توجه به حضور باش��گاه نفت در ليگ 
قهرمانان آسيا در س��ال بعد، اين شكايت نتيجه 

خوبي براي اين باشگاه در پي ندارد.
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  چـهـره ها 

88498432سرويس ورزشي

هنوز استرس المپيك را دارم!
مجتبي عابديني، ملي پوش اسلحه سابر 
در مس��ابقات قهرماني جهان خيلي زود 
از گردونه رقابت ها كنار رفت و نتوانست 
عملكرد موفقيت آميز سال هاي اخيرش 
را ادامه دهد. شمشيرباز المپيكي ايران 
پس از س��قوط ب��ه رده هفده��م جهان 
اس��ترس را علت اين افت فاحش عنوان كرد: » اين روزها در افت 
به سر مي برم. اين را خودم هم قبول دارم و نمي توانم منكر شوم. 
شايد در رويدادهاي اخير مثل همين مسابقات قهرماني جهان در 
آلمان عملكرد خوب و قابل قبولي نداشتم. هميشه نمي تواند اين 
شرايط را حفظ كند و بعضاً با افت مواجه مي شود. هنوز صحنه هاي 
المپيك را در ذهن دارم. هنوز استرس آن روزها را دارم و هنوز به 

مدال المپيك فكر مي كنم و اينكه مي توانستم آن را بگيرم.«

قهرمان سابق وزنه برداري جهان در بستر بيماري
محمد علي فاحتي نژاد، قهرمان س��ابق 
وزنه برداري جهان در بخش مراقبت هاي 
ويژه بستري شده است. فاحتي نژاد ماه 
گذش��ته نيز به دليل عارض��ه كليوي در 
بيمارستان بستري ش��د و او پس از چند 
روز به بخش منتقل شد، اما اكنون دوباره 
به دليل وخامت حالش دوباره به ICU منتقل شد. يكي از اعضاي 
خانواده فاحتي نژاد در گفت وگو با »فارس« خبر به كما رفتن اين 
پيشكسوت وزنه برداري را تكذيب كرد: » مشكل او مربوط به ديروز و 
امروز نيست. متأسفانه كليه ايشان دچار عفونت شده و اين عفونت به 
ساير نقاط بدن نيز گسترش پيدا كرده و بروز عفونت در بدن همواره 
با بي حالي و سستي همراه است و متأسفانه نفوذ عفونت به بخش ريه 

سبب بي حالي و رخوت ايشان شده و اين به معناي كما نيست.«

 ديوان عدالت اداري 
انتخابات فدراسيون تيراندازي را باطل كرد

 ديوان عدالت اداري طي نامه اي رس��مي به وزارت ورزش و جوانان با 
تأكيد بر ابطال انتخابات اخير فدراس��يون تيراندازي، خواستار تعيين 
تكليف در اين زمينه طي يك هفته ش��د. در حالي روز 20 تير، دادگر 
به عنوان رئيس فدراس��يون تيراندازي انتخاب ش��د كه رئيس سابق 
فدراس��يون تيراندازي روز قبل از مجمع انتخاباتي 20 تير بحث حكم 
جديد ديوان عدالت اداري را رسانه اي كرد. حكمي كه در آن انتخابات 
قبلي صحيح اعام شد و اين يعني بازگشت دوباره هاشمي به تيراندازي! 
اما وزارت ورزش و جوان��ان كه برگزار كننده انتخاب��ات بود، مجمع را 
بالاترين نهاد تصميم گيرنده معرفي كرد و تغييري در تصميم خود نداد. 
حال بعد از گذش��ت كمتر از يك ماه، ديوان عدالت اداري طي نامه اي 
رسمي با تأكيد بر اينكه انتخابات سال 9۳ فدراسيون تيراندازي قانوني 
و بدون مشكل بوده، خواستار تعيين تكليف در اين زمينه ظرف حداكثر 

يك هفته آينده شده است و اين يعني ابطال انتخابات 20 تير ماه. 
------------------------------------------------------------
نايب قهرماني جوانان ايران دووميداني معلولان جهان

نمايندگان كشورمان در تيم ملي دو و ميداني جوانان داراي معلوليت، موفق 
به كسب عنوان نايب قهرماني از مسابقات جهاني سوئيس شدند. كاروان 
ايران با كسب 12 مدال طا، پنج نقره و پنج  برنز در اين جايگاه قرار گرفت، 
امريكا با 18 طا، 8 نقره و 10 برنز قهرمان اين دوره از مسابقات شد و جايگاه 

سوم نيز به كشور انگلستان با 11 طا، چهار نقره و پنج برنز رسيد.

فريدون حسن

سعيد احمديان

بدهيهايدردسرسازنمايندههايآسياييفوتبالايران

خطر حذف از ليگ قهرمانان جدي است

پاسداشت تلاشگران عرصه خبر
امروز 17 مرداد است، روز خبرنگار، روز پاسداشت خبرنگاراني كه در سرما و 
گرما پيام آور خبرهاي غرور آفريني از ورزش كشورمان در ميادين داخلي و 
خارجي بوده اند، خبرنگاراني كه البته با بي مهري هايي از سوي برخي اهالي 
جامعه ورزش هم روبه رو شده اند. قشري كه در سخت ترين شرايط اقتصادي 
و نداشتن امنيت شغلي فعاليت مي كنند، همانطور كه در بخشي از پيام 
تبريك انجمن نويسندگان، خبرنگاران و عكاسان ورزشي ايران آمده است: 
»عزيزاني كه با حفظ ارزش هاي اسامي و در چارچوب منافع ملي در راه 
حقيقت و رسالت خطير و سترگ آگاهي بخشي مردم در عرصه ورزش، آن 

هم بدون كوچك ترين چشمداشتي، از هيچ تاشي فروگذار ننموه اند.«

رحيم علي آبادي

 كارشناس كشتي

آرس��ن ونگر از اينكه ش��اگردانش قهرمان جام خيريه ش��ده اند، 
خوشحال است. نبرد آرسنال و چلسي در ومبلي با برتري توپچي ها 
در ضيافت پنالتي ها به پايان رسيد. اين پانزدهمين قهرماني آرسنال 
در اين جام بود، جامي كه رضايت ونگر را به همراه داش��ت: »اين 
جامي بود كه دوست داشتيم، آن را ببريم. كيفيت بازي بالا بود و 
هر دو تيم تاش زيادي براي برد كردند. نمايش شاگردانم ستودني 

بود. با اين بازي نشان داديم كه آماده رقابت در ليگ برتر هستيم. « 
در سوي ديگر آنتونيو كونته، سرمربي آبي ها به شدت از عملكرد داور 
بازي گايه داشت: » ناراحتم كه داور مسابقه با تصميماتش ما را از 
پيروزي در اين بازي دور كرد. داور بعد از پايان مسابقه سعي كرد 
به من توضيح دهد كه تصميماتش در زمين درست بوده، ولي من 

صحبت هاي او را قبول نداشتم و توضيحات او را گوش ندادم.«

پانزدهمين قهرماني توپچي ها در جام خيريه

موافق جدايي نيمار نبوديم
ماريا بارتومئو، رئيس باشگاه بارسلونا در كنگره هواداران جهاني اين 
باشگاه در مورد جدايي نيمار س��تاره برزيلي اين تيم اظهار داشت: 
»نيمار مي خواست كه بارس��لونا را ترك كند. ما موافق تصميم او 
نبوديم، اما به هر حال هيچ بازيكني بزرگ تر از بارسلونا نيست. 222 
ميليون يورويي كه از طريق فروش نيمار دريافت كرديم را با احتياط، 

به سختي و با آرامش مورد استفاده قرار خواهيم داد. « 

هنوز هم بي ثبات هستيم 
لوچانو اسپالتي، سرمربي اينتر با وجود پيروزي سه بر يك تيمش در 
يك بازي دوستانه برابر ويارئال از عملكرد شاگردانش در اين بازي 
ابراز نارضايتي كرد: » بي ثبات هستيم و گهگاه بيش از اندازه توپ را 
در زمين بازي به گردش در مي آوريم. من از تيمم بيش��تر از اين ها 
انتظار دارم، چون تيم خوبي در اختيار دارم.  نبايد به چيزي كه كمتر 

از سقف توانايي هاي مان است رضايت دهيم.«

انتقاد لمپارد از سياست هاي چلسي 
بعد از بازي ضعيف هافبك هاي چلسي در بازي مقابل آرسنال،  فرانك 
لمپارد، هافبك اسطوره اي آبي هاي لندن با انتقاد از سياست هاي 
باشگاه چلسي در فصل نقل  و انتقالات گفت : » فكر مي كنم كه چلسي 
از كيفيت لازم برخوردار است ولي جدايي بازيكني چون ماتيچ را 
درك نمي كنم. چرا بايد بازيكني با كيفيت او چلسي را ترك كند؟ او 

نقش عمده اي در موفقيت هاي چلسي داشت.«

منيونايتدورئالمادريددراسكوپيهبهمصافهمميروند

آرزوهاي خاص آقاي خاص در مصاف با زيدان
شيوا نوروزي

   فوتبال اروپا

ديدار سوپرجام اروپا را امشب منچس��تريونايتد و رئال مادريد در ش��هر اسكوپيه و در 
ورزش��گاه فيليپ دوم برگزار مي كنند. قهرمان ليگ اروپا و ليگ قهرمانان براي آنكه 
ثابت كنند قدرت برتر قاره سبز هستند كاري دشوار در پيش دارند. از يك سو شياطين 
سرخ با هدايت خوزه مورينيو و از يك سو هم كهكشاني ها با زين الدين زيدان به كسب 
يك جام ارزشمند ديگر مي انديشند. در 10 بازي رسمي اخير دو تيم، سهم رئالي ها 

چهار پيروزي و سهم يونايتد دو برد بوده است. چهار ديدار هم با نتيجه تساوي به 
پايان رسيده و هر دوتيم در اين ديدار تاش مي كنند تا تعداد بردهاي خود 

را افزايش دهند. زيدان، گرت بيل و رونالدو را در ليست نهايي قرار داده، 
اما گفته مي شود احتمال غيبت كريس در تركيب اصلي وجود دارد. 
بازگشت ديرهنگام رونالدو به تمرينات مي تواند علت اين غيبت باشد. 
رئال سال گذشته با شكست س��ويا فاتح سوپرجام شد در شرايطي 
كه يونايتدي ها از فتح اين جام بازمانده اند. نكته ديگر اينكه عملكرد 
ضعيف مادريدي ها در بازي هاي پيش فصل انتقادهاي زيادي را به 

همراه داشت؛ شاگردان زيدان چهار بازي تداركاتي را انجام دادند، اما 

هيچ پيروزي كسب نكردند. دو تيم هفته گذش��ته در يك بازي دوستانه در امريكا به 
تساوي يك – يك رضايت دادند. به نظر مي رس��د آقاي خاص براي موفقيت در اين 
ديدار انگيزه هاي خاصي دارد، مورينيو سه سال هدايت قوهاي سفيد را برعهده داشته 
و حالا بايد براي فتح س��وپر جام اروپا رودرروي تيم سابقش قرار بگيرد. با اين وجود 
سرمربي من يونايتد از روبه رو شدن با تيم سابقش نگران نيست: »من به رئال 
به عنوان تيم سابقم نگاه نمي كنم. اين مورد بارها در گذشته برايم اتفاق 
افتاده است. از پورتو جدا ش��دم و چند ماه بعد مقابل همين تيم در 
ليگ قهرمانان به ميدان رفتم. از چلسي جدا شدم و سپس با يونايتد 
مقابل اين تيم قرار گرفتم. در چنين مواقعي هرگز به اين موضوع به 
عنوان بازي مقابل تيم سابقم نگاه نمي كنم. رئال مادريد براي من 
تيمي بزرگ، قهرمان اروپا و يك حريف مستقيم كه به ما انگيزه 
فراواني مي دهد، محسوب مي ش��ود. « با رفتن وين روني بحث 
بس��تن بازوبند كاپيتاني در اردوگاه قرمز مطرح است و مايكل 

كريك از اين پس بازوبند را به بازو مي بندد. 


